
Geachte voorzitter van de raad,

De afgelopen maanden ben ik veelvuldig afwezig geweest bij mijn werkzaamheden en taken
binnen de fractie van het CDA Barneveld. Dit vanwege een, voor mij vrij plotselinge,
verandering in mijn onderwijsbaan op De Bron in Stroe.
In combinatie met de opleiding die ik hiervoor moet volgen, heeft mij dit veel meer tijd gekost
dan van tevoren gedacht en ik verwacht dat dit ook de komende periode niet zal veranderen.
Dat heeft mij doen besluiten mijn taken als raadscommissielid voor het CDA Barneveld
helaas per direct te moeten opzeggen.

Ik heb het raadscommissielidmaatschap als een mooie kans gezien om actief betrokken te
zijn bij de lokale politiek. Echter ben ik erachter gekomen dat dit ook een commitment vraagt
en een goede tijdsinvestering. Die tijdsinvestering kan ik op dit moment niet voldoende
geven.

Ik dank iedereen voor de samenwerking en wens jullie alle goeds toe voor de rest van de
raadsperiode.

Met vriendelijke groet,

Mathijs Gijsbertse


